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De gemeente Leudal staat voor een aanzienlijk bedrag garant voor 
het Samen Zorgen Huis. 
Wij willen graag geïnformeerd worden over de stand van zaken nu 
het Samen Zorgen Huis circa twee jaar functioneert. 

1. Zorgkwaliteit
a. Wordt er toezicht gehouden op de kwaliteit van zorg?
b. Zo ja, wat zijn de bevindingen ten aanzien van de kwaliteit van 
zorg tot nu toe?
c. Zijn er tevredenheidsonderzoeken uitgevoerd bij cliënten?
d. Zo ja, wat zijn de uitkomsten hiervan?

2. Financiën
a. Worden eerder gegeven prognoses met betrekking tot het aantal 
bezette bedden gehaald?
b. Is de jaarrekening 2019 ontvangen?
c. Zo ja, hoe is de vergelijking tussen begroting en realisatie 
geweest?
d. Wat zijn de verwachtingen op financieel gebied ten aanzien van 
2020?

Datum: 18-12-2020Ambtelijk advies
Advies: 

Vanuit de zorgverzekeraar en inspectie moet een zorgaanbieder 
(Zorg&co in het geval van SZH) aan de kwaliteitseisen voldoen. 
Mocht een zorgaanbieder niet aan deze eisen voldoen of er worden 
(tussentijds) klachten ontvangen, dan kan er eventueel een 
toezichthouder (kwaliteit) vanuit de gemeente ingezet worden. 
Iedere professionele zorgaanbieder die aan deze kwaliteitseisen 
voldoet, voldoet dus ook aan de eisen die gesteld zijn voor de 
kwaliteit van zorg en ondersteuning. Tot op heden zijn er geen 
klachten of andere meldingen van zorgen ontvangen, dus we mogen 



uitgaan van een goede en juiste levering van zorg binnen het SZH.

Er is het afgelopen jaar vanuit de zorgaanbieder (Zorg&co) een 
tevredenheidsonderzoek gehouden. Hierbij is ook de tevredenheid 
gemeten over de zorg en het verblijf. Deze zijn zeer positief 
bevonden vanuit de gastbewoners van het SZH.

In 2019 is eind april met de zorg gestart. In de effectief 8 maanden 
dat het SZH open zijn geweest is de bezettingsgraad gemiddeld 49% 
geweest. Dat is een mooie start, met een gezonde opbouw van een 
bescheiden start met 2 gastbewoners begin mei naar een bezetting 
van 17 kamers in december 2019. 
De bezetting voor 2020 ging voorspoedig van start, met in de eerste 
2 maanden een bezetting van 90%. In maart 2020 kreeg het SZH te 
maken met de lock down door het corona virus. Niettemin hebben zij 
over 2020 een bezetting gehaald van 75%.

Als gemeente hebben we meerdere malen gevraagd naar de 
financiële inzichten en deze tot op heden niet ontvangen. Met daarbij 
als kanttekening dat zij (het SZH) ook geen rekening hoeven te 
overleggen met ons als gemeente.

Het SZH geeft hierbij het volgende aan:
De inkomsten zijn achtergebleven bij de begroting voor zover het 
gaat om het op gang krijgen van de geldstroom. De zorgaanbieder 
kan pas achteraf declareren en daar gaat tijd overheen. SSZHL krijgt 
de verblijfsvergoeding pas als de zorgaanbieder zelf de vergoeding 
heeft ontvangen. Daardoor staat er eind 2019 nog veel geld uit, wat 
in 2020 geeffectueerd moet worden. 
SSZHL heeft een vangnetsubsidie vanuit de Provincie gehad, 
waarmee de aanloopkosten kunnen worden afgedekt. 
Na de verrekening met de zorgaanbieder m.b.t. het verblijfsgedeelte, 
kan de begroting 2020 bijna sluitend worden afgesloten.
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